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ZAPISNIK 

 

***** I. DIO***** 

 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča – Parenzo, održane u dva dijela,  u 

srijedu 30. kolovoza i u četvrtak 31. kolovoza 2023. godine, u velikoj vijećnici Grada 

Poreča-Parenzo, Obala maršala Tita 5/1, s početkom u 19:00 sati.  

 U radu I. dijela  sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Ugo Musizza, zamjenik Gradonačelnika, 

Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu, Damir Hrvatin, pročelnik 

Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Morena Mičetić, pročelnica 

Upravnog odjela za gospodarstvo i EU fondove, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela 

za društvene djelatnosti, Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje 

i gradnju,  Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Milan 

Laković, direktor TD „Odvodnja Poreč“ d.o.o., Luka Maleš, direktor TD „Usluga Poreč“ 

d.o.o., Gordana Lalić, direktorica TD „Parentium“ d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD 

„Stan Poreč“ d.o.o., Danijela Sošić, direktorica DOMA POREČ d.o.o., Sandra Čakić 

Kuhar, ravnateljice Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Sanjica Sara Radetić, 

ravnateljica Umjetničke škole Poreč, Denis Matošević, Zapovjednik JVP CZP Poreč, 

Aleksandar Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, Elena Uljančić, 

ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Nataša Musizza, ravnateljica Dječjeg vrtića-

Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo, Tereza Banić, ravnateljica Dječjeg vrtića 

Radost Poreč, Vedrana Valić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol u 

Upravnom odjelu za opću upravu te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča – 

Parenzo.  

_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar otvorio je sjednicu, pozdravio vijećnike, 

predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

  

 Pročelnik Darko Saftić, prozvao je vijećnike, nakon čega je predsjednik Vijeća 

utvrdio da je na sjednici nazočno 9 od ukupno 15 vijećnika i to: 

 

1. Zoran Rabar, 2. Eugen Stanissa,  3. Andrea Crevato, 4. Srečko Oštir, 5. Dejvid Lakošeljac,   

6. Gordana Šušljik, 7. Mario Ritoša, 8. Michela Bravar Kovačić i 9. Adriano Jakus 

 

Odsutni:  Nensi Beato Baturić, Dalibor Jukopila, Aleksandar Kovač, Maurizio Zennaro, Azra 

Brođanac, Karla Žužić 

 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio promjene u dostavljenom 

prijedlogu Dnevnog reda, predložio je premještanje točke  Odluka o prihvaćanju Izvješća o 

radu i financijskog izvješća Umjetničke škole Poreč za 2022. godinu s rednog broja 24. na 

redni broj 9. 

 Pozvao je vijećnike da iznesu svoje eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu 

dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje bez rasprave.  
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Na temelju predloženog, Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog dnevnog reda. 

Budući da se nitko nije javio za riječ, konstatirao je da je dnevni red prihvaćen jednoglasno 

(sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova), slijedom čega je za 

rad sjednice utvrđen sljedeći: 

 

D N E V N I    R E D 

za raspravu i odlučivanje za 30. kolovoza 2023. 

I. DIO 
1. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća  

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

3. Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Usluga Poreč 

d.o.o. za 2022. godinu 

4. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Odvodnja 

Poreč d.o.o. za 2022. godinu 

5. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 

društva Parentium d.o.o. Poreč za 2022. godinu 

6. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN d.o.o. 

za 2022. godinu 

7. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 

društva PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. za 2022. godinu 

8. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 

društva DOM POREČ društvo s ograničenom odgovornošću za izgradnju i 

upravljanje nekretninama za 2022. godinu 

9. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Umjetničke 

škole Poreč za 2022. godinu  

10. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe 

Grada Poreča-Parenzo u razdoblju travanj-lipanj 2023. godine 

11. Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za 

raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti 

12. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Finida  

13. Odluka o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog 

centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 

14. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  

15. Pravilnik o postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča-

Parenzo 

 

    Za raspravu i odlučivanje za 31. kolovoza 2023. godine  

predlaže se sljedeći 

II. DIO 
 

16. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Doma za starije i 

nemoćne osobe Poreč za 2022. godinu 

17. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Sportske 

zajednice Grada Poreča za 2022. godinu 

18. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne 

vatrogasne postrojbe – Centar za zaštitu od požara Poreč za 2022. godinu 
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19. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za 

pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo-Centro per la 

fornitura di servizi alla comunità Città sana Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

20. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog 

otvorenog učilišta za 2022. godinu 

21. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske 

knjižnice Poreč za 2022. godinu 

22. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog 

muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino za 2022. godinu 

23. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne škole 

Poreč za 2022. godinu 

24. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske 

osnovne škole-Scuola elementare italiana ,,Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo 

za 2022. godinu 

25. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića  

   „Radost“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

26. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića-

Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

 

***** 1. DIO ***** 

 

 
TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika 

 

Predsjedatelj je pozvao vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na dostavljeni 

zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Zapisnik 18. 

sjednice Gradskog vijeća stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno, (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) usvojilo 

zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo. 

 

(Zapisnik je sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika.) 

 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 

Vijećnik Andrea Crevato predstavio je jednu inicijativu vezanu za postavljanje 

edukativno informativnih ploča s QR kodovima na kulturno-povijesne znamenitosti na 

području svih mjesnih odbora Grada Poreča-Parenzo. Inicijativa je prihvaćena. 

              Večeras bih vam predstavio jednu inicijativu s ciljem pokretanja jednog zanimljivog 

projekta s radnim naslovom: ,,Doprinos valorizaciji kulturno-povijesne baštine na području 

prigradskih naselja Grada Poreča-Parenzo“. Ovu inicijativu upućujem Gradu Poreču te 

Zavičajnom muzeju Poreštine/ Museo del territorio Parentino i Turističkoj zajednici grada 

Poreča. 
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Namjera ove inicijative je obilježiti kulturno-povijesne znamenitosti sakralnih i profanih 

objekata koje se nalaze u naseljima na području svih mjesnih odbora Grada Poreča-Parenzo 

postavljanjem info-edu ploča s ,,QR kodovima“. Da bi se ova inicijativa mogla realizirati, 

potrebno je ponajprije osmisliti tekstove, sakupiti fotografije i grafički dizajnirati promotivne 

ploče. U suradnji sa Zavičajnim muzejom Poreštine te Turističkom zajednicom grada Poreča 

mogle bi se izraditi ploče (table) te ih postaviti na određena mjesta. Bogata kulturno- 

povijesna baština, prisutna i u manjim sredinama/naseljima na području Grada Poreča-

Parenzo, nažalost, često ostaje nedorečena pred očima posjetitelja. Turisti obilaze i 

fotografiraju, a ovim zahvatom omogućili bismo im sve informacije na licu mjesta. Na ovaj 

način mogla bi se, također, stvoriti baza podataka o svim dobrima na našem području, dakle, 

projekt bi imao dva značenja: izravnim pogledom na teritorij može se pristupiti bazi podataka 

i obrnuto, polazeći od baze/ kataloga može se posjetiti teritorij. Ovime bi sva skrivena 

kulturno-povijesna baština naših krajeva bila dostupnija posjetiteljima, a time se uveliko 

promiču turistički sadržaji ovih naselja i Poreštine u cjelini. Informativno-edukativnim 

pločama(tablama) bili bi obilježeni svi sakrani i drugi vrijedni objekti koji se nalaze na našem 

području, kao primjer navodim crkvu sv. Ane u Červaru, crkvu sv. Roka u Fuškulinu, crkva 

sv. Roka u Novoj Vasi, crkva sv. Mihaela arkanđela u Mugebi, crkva sv. Blaža u Musaležu, 

crkva sv. Agete u Dračevcu te crkvica Majke od milosti u Poreču, u naselju Bolnica i mnoge 

druge. Ploče bi zatim mogle sadržavati najvažnije informacije vezane za gradnju, tradiciju 

povezanu s objektom, zanimljivosti i fotografije, iste bi bile izrađene trojezično-na hrvatskom, 

engleskom i talijanskom jeziku, kako bi bile dostupne lokalnom stanovništvu te domaćin i 

stranim posjetiteljima i turistima. Na njima je i ,,QR kod“ čijem se skeniranjem posjetitelja 

upućuje na informativnu stranicu našeg muzeja gdje može dalje istraživati baštinu te dobiti 

sve dodatne informacije. Na kraju želim istaknuti da bi ovaj projekt mogao puno pridonijeti u 

smislu boljeg poznavanja naše bogate povijesti te razotkriti puno nepoznatih znamenitosti 

vezanih za kulturnu i sakralnu gradnju na ovom prostoru kroz stoljeća. Smatram da, kada 

govorimo o kvaliteti i razvoju turizma, možemo ponuditi puno više sadržaja i kvalitete. Za 

ovaj poduhvat, na sreću, imamo podosta materijala.  

 Vijećničkih pitanja nije bilo. 

 

TOČKA 3. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Usluga Poreč d.o.o. za 

2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Usluga 

Poreč d.o.o. za 2022. godinu, prezentirao je Luka Maleš, direktor TD „Usluga Poreč“ d.o.o. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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  Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je 

Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Usluga Poreč d.o.o. za 2022. 

godinu stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Usluga Poreč d.o.o. za 2022. 

godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

  

 

TOČKA 4.  

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Odvodnja Poreč d.o.o. za 

2022. godinu 

 

  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Odvodnja 

Poreč d.o.o. za 2022. godinu prezentirao je Milan Laković, direktor TD „Odvodnja Poreč“ 

d.o.o. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Informaciji. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Odluku o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Odvodnja Poreč d.o.o. za 2022. 

godinu stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 

glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD Odvodnja Poreč d.o.o. za 2022. 

godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 5. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva Parentium 

d.o.o. Poreč za 2022. godinu 

 

           Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 

društva Parentium d.o.o. Poreč za 2022. godinu predstavila je Gordana Lalić, direktorica 

TD „Parentium“ d.o.o., u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio priloga 

cjelovitog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Odluku o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva Parentium d.o.o. 

Poreč za 2022. godinu stavio na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva Parentium d.o.o. 

Poreč za 2022. godinu 

  

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 6. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN d.o.o. za 2022. 

godinu 

 

 Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN 

d.o.o. za 2022. godinu prezentirala je Nadija Mendica, direktorica TD STAN d.o.o. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je Odluku o 

prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN d.o.o. za 2022. godinu stavio 

na glasanje, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, 

bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN d.o.o. za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 7. 

 Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva 

PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. za 2022. godinu 

 

  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 

društva PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. za 2022. godinu prezentirala je 

Morena Mičetić, direktorica TD PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o.   

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

trgovačkog društva PODUZETNIČKI INKUBATOR POREČ d.o.o. za 2022. godinu nakon 

čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV 

i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo   
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ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva PODUZETNIČKI 

INKUBATOR POREČ d.o.o. za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložene cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

TOČKA 8. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva 

DOM POREČ društvo s ograničenom odgovornošću za izgradnju i upravljanje 

nekretninama za 2022. godinu 

 

          Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

trgovačkog društva DOM POREČ društvo s ograničenom odgovornošću za izgradnju i 

upravljanje nekretninama za 2022. godinu prezentirala je Danijela Sošić, direktorica TD 

DOM POREČ d.o.o. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

trgovačkog društva DOM POREČ društvo s ograničenom odgovornošću za izgradnju i 

upravljanje nekretninama za 2022. godinu nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo   

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog društva DOM POREČ 

društvo s ograničenom odgovornošću za izgradnju i upravljanje nekretninama za 2022. 

godinu  

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 9. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Umjetničke škole Poreč za 

2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Umjetničke 

škole Poreč za 2022. godinu prezentirala je Sanjica Sara Radetić, ravnateljica Umjetničke 

škole Poreč. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

Umjetničke škole Poreč za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  
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ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Umjetničke škole Poreč za 2022. 

godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOČKA 10. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-

Parenzo u razdoblju travanj-lipanj 2023. godine 

 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske 

zalihe Grada Poreča-Parenzo u razdoblju travanj-lipanj 2023. godine prezentirao je Zoran 

Rabar, Predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženom Zaključku. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženi Zaključak o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske 

zalihe Grada Poreča-Parenzo u razdoblju travanj-lipanj 2023. godine, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova) donijelo   

 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe Grada Poreča-Parenzo u 

razdoblju travanj-lipanj 2023. godine 

 

(Zaključak  je priložen cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 11. 

Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje gradskom 

imovinom veće vrijednosti 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za 

raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti prezentirao je Zoran Rabar, Predsjednik 

Komisije za izbor i imenovanja Grada Poreča-Parenzo. 

 

                                 Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za 

raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

donijelo  

 

ODLUKU 

o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Komisije za raspolaganje gradskom 

imovinom veće vrijednosti  

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 
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Predsjedavatelj je predložio da se objedine točke 12., 13. i 14. te da se otvori 

zajednička rasprava.  

 

ČLANAK 12. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Osnovne škole Finida 

 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Statuta Osnovne škole Finida prezentirala je Vesna Kordić, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Finida, nakon čega je konstatirao da je 

Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 

glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Osnovne škole Finida 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 13. 

Odluka o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog centra za 

rehabilitaciju Veruda-Pula 

 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula prezentirala je Vesna Kordić, pročelnica 

Upravnog  odjela za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

donijelo  

 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog centra za 

rehabilitaciju Veruda-Pula 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 



11 

 

ČLANAK 14. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi prezentirala je 

Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

            Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi, nakon čega 

je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 15. 

Pravilnik o postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Pravilnika o postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada 

Poreča-Parenzo prezentirao je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženom Pravilniku. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženi Pravilnik o postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada 

Poreča-Parenzo, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 9 glasova 

ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

PRAVILNIK 

o postupku jednostavne nabave u upravnim tijelima Grada Poreča-Parenzo 

 

(Pravilnik je priložen cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

                                                    *****II. DIO SJEDNICE***** 

 

  U radu II. dijela sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Ugo Musizza, zamjenik Gradonačelnika, 

Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu, Vesna Kordić, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Sandra Čakić Kuhar, ravnateljice Doma 

za starije i nemoćne osobe Poreč, Denis Matošević, Zapovjednik JVP CZP Poreč, 

Aleksandar Beaković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, Nataša Basanić Čuš, 

ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo- Centro per la 

fornitura di servizi alla comunità Città sana Poreč-Parenzo, Snježana Radetić, ravnateljica 

Pučkog otvorenog učilišta Poreč, Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Elena 

Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Ester Zarli, ravnateljica Talijanske 
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škole-Scuola elementare italiana ,,Bernardo Parentin“, Marija Mufić Santin, ravnateljica 

Osnovne škole Poreč, Tereza Banić, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost Poreč, Nataša 

Musizza, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo, Ajna 

Temimović, viša savjetnica za odnose s javnošću i protokol u Upravnom odjelu za opću 

upravu te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča – 

Parenzo.  

_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar otvorio je sjednicu, pozdravio vijećnike, 

predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

  

 Pročelnik Darko Saftić, prozvao je vijećnike, nakon čega je predsjednik Vijeća 

utvrdio da je na sjednici nazočno 9 od ukupno 15 vijećnika i to: 

 

1. Zoran Rabar, 2. Eugen Stanissa,  3. Andrea Crevato, 4. Srečko Oštir, 5. Dejvid Lakošeljac,   

6. Gordana Šušljik, 7. Karla Žužić, 8. Mario Ritoša i  9.  Karla Žužić 

 

Odsutni:  Adriano Jakus, Dalibor Jukopila, Nensi Beato Baturić, Aleksandar Kovač, 

Maurizio Zennaro, Azra Brođanac 

 

ČLANAK 16. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Doma za starije i nemoćne 

osobe Poreč za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Doma za 

starije i nemoćne osobe Poreč za 2022. godinu prezentirala je Sandra Čakić Kuhar, 

ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Poreč. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se sjednici pridružila i gradska 

vijećnica Azra Brođanac te je na sjednici prisutno 10 od 15 vijećnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi sudjelovao je predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar te 

pohvalio rad Doma.  

 Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 

Izvješća o radu i financijskog izvješća Doma za starije i nemoćne osobe Poreč za 2022. 

godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Doma za starije i nemoćne osobe 

Poreč za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 



13 

 

ČLANAK 17. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Sportske zajednice Grada 

Poreča za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Sportske 

zajednice Grada Poreča za 2022. godinu prezentirao je Aleksandar Beaković, predsjednik 

Sportske zajednice Grada Poreča. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi je sudjelovao vijećnik Srečko Oštir. Pohvalio je sportske 

uspjehe, naglasio da Poreč nema puno stanovnika. Poreč je prepoznat svagdje i kao 

organizator. Pitao je što je s incidentom novčane prijevare koji se dogodio u SZGP-a jer ga on 

ne vidi u bilanci.  

 Aleksandar Beaković je u svom odgovoru pojasnio da se incident dogodio u 2023. 

godini te da će biti zaveden u bilanci i u Izvješću za 2023. godinu. 

 

 Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 

Izvješća o radu i financijskog izvješća Sportske zajednice Grada Poreča za 2022. godinu, 

nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez glasova 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Sportske zajednice Grada Poreča za 

2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 18. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe – 

Centar za zaštitu od požara Poreč za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne 

vatrogasne postrojbe – Centar za zaštitu od požara Poreč za 2022. godinu prezentirao je 

Denis Matošević, zapovjednik JVP CZP Poreč. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi sudjelovao je vijećnik Srečko Oštir koji je pohvalio rad 

Vatrogasne postrojbe.  

Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 

Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe – Centar za zaštitu od 

požara Poreč za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

(sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe – Centar 

za zaštitu od požara Poreč za 2022. godinu 
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(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 19. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za pružanje usluga u 

zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo - Centro per la fornitura di servizi alla comunità Città 

sana Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za 

pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo-Centro per la fornitura di servizi 

alla comunità Città sana Poreč-Parenzo za 2022. godinu prezentirala je Nataša Basanić 

Čuš, ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo - Centro 

per la fornitura di servizi alla comunità Città sana Poreč-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi sudjelovali su zamjenik gradonačelnika Ugo Musizza i vijećnica 

Azra Brođanac. U svom su izlaganju pohvalili rad Zdravog grada. 

Nakon rasprave,  Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 

Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad 

Poreč-Parenzo-Centro per la fornitura di servizi alla comunità Città sana Poreč-Parenzo za 

2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, 

bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Centra za pružanje usluga u zajednici 

Zdravi grad Poreč-Parenzo-Centro per la fornitura di servizi alla comunità Città sana 

Poreč-Parenzo za 2022. godinu  

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 20. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta za 

2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog 

otvorenog učilišta za 2022. godinu prezentirala je Snježana Radetić, ravnateljica Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog 

otvorenog učilišta za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta za 2022. 

godinu 
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(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 21. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske knjižnice Poreč za 

2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske 

knjižnice Poreč za 2022. godinu prezentirala je Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice 

Poreč. 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske 

knjižnice Poreč za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

(sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske knjižnice Poreč za 2022. 

godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 

ČLANAK 22. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog muzeja 

Poreštine - Museo del territorio parentino za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog 

muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino za 2022. godinu prezentirala je Elena 

Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino za 2022. godinu, nakon čega 

je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 

bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo 

del territorio parentino za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 23. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne škole Poreč za 2022. 

godinu 
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Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne 

škole Poreč za 2022. godinu prezentirala je Marija Mufić Santin, ravnateljica Osnovne 

škole Poreč. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne 

škole Poreč za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 

10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne škole Poreč za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 24. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske osnovne škole-

Scuola elementare italiana ,,Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske 

osnovne škole - Scuola elementare italiana ,,Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2022. 

godinu prezentirala je Ester Zarli, ravnateljica Talijanske škole-Scuola elementare italiana 

,,Bernardo Parentin“. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske 

osnovne škole-Scuola elementare italiana ,,Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2022. 

godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez 

glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske osnovne škole-Scuola 

elementare italiana ,,Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 25. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića 

„Radost“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg 

vrtića „Radost“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu prezentirala je Tereza Banić, ravnateljica 

Dječjeg vrtića ,,Radost“ Poreč-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg 

vrtića „Radost“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 

vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića 

„Radost“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

ČLANAK 26. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića-Scuola 

dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića 

Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu prezentirala je Nataša 

Musizza, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg 

vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia 

,,Paperino“ Poreč-Parenzo za 2022. godinu 

 

(Odluka je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

 Vijećnik Andrea Crevato je, na kraju sjednice, pohvalio Grad Poreča-

Parenzo za projekt Ljetnog kampa za djecu s posebnim potrebama.  

 

Sjednica je završila u 20:30 sati.  

 

 

 

      Zapisnik izradila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Maja Šimonović Cvitko                                                                            Zoran Rabar 

      

                                                                                                             


